
PROTOKÓŁ NR V/19

z V sesji Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łodzi VII kadencji z

dnia 16 kwietnia 2019 roku.

Obecni - 23 osoby (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu)

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu

1. Otwarcie Sesji - komunikaty organizacyjne, wyznaczenie sekretarzy;

Otwarcie sesji przez przewodniczącą Kornelię Iwonę Jasiuk o godzinie 10:30, na sekretarzy 
wyznaczono Julię Konopkę oraz Patryka Szretera. 

Oficjalne przywitanie gości – dzieci Pracowników Uniwersytetu Łódzkiego.

2. Propozycje zmian w porządku obrad;

Wniosek o przyjęcie regulaminu konkursu wiedzy o samorządzie terytorialnym.                      
Wyniki głosowania: 23 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”

Wniosek o przyjęcie regulaminu Młodzieżowych Dni Europejskości.                                
Wyniki głosowania: 23 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”

Wniosek o usunięcie punktu dotyczącego zmiany logotypu.                                               
Wyniki głosowania: 23 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji;

Przewodnicząca  Kornelia  Iwona  Jasiuk  poprosiła  Rzecznika  Prasowego  Stanisława
Roszczyka o wyświetlenie protokołu z poprzedniej sesji na rzutniku.

Następnie poddała pod głosowanie wniosek nad jego przyjęciem.
Wyniki głosowania: 23 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”

4. Sprawozdania z działalności:
a. Przewodniczącej Rady

Wiceprzewodniczący Mateusz Sorbjan przejął prowadzenie obrad.

Przewodnicząca  Kornelia  Iwona  Jasiuk  w  okresie  międzysesyjnym  odbyła
spotkanie  z  Panią  Dyrektor  Biura  Rady  Miejskiej  Ewą  Koronowską  ,  z
urzędnikami  z  Biura  Rady  Miejskiej  oraz  z  Wiceprzewodniczącymi
Młodzieżowej  Rady  Miejskiej  w Łodzi;  Julią  Teodorczyk  oraz  Mateuszem



Sorbjanem. Przewodnicząca Kornelia Iwona Jasiuk udzieliła również wywiadu
w Radio Łódź jako „gość po 8” na temat strajku Nauczycieli. 
Przewodnicząca Kornelia Iwona Jasiuk ponownie przejęła prowadzenie obrad.

b. Wiceprzewodniczących Rady;

• Wiceprzewodnicząca  Julia  Teodorczyk  przygotowała  V  sesję
Młodzieżowej  Rady  Miejskiej  w  Łodzi  oraz  doskonale  zajęła  się
nadzorem nad komisjami  Młodzieżowej  Rady Miejskiej,  do  których
przewodniczących  apeluje  o  przygotowanie  list  obecności  oraz
zapowiada konsekwencje dla osób opuszczających te spotkania. 

• Wiceprzewodniczący  Mateusz  Sorbjan  poinformował,  że  odbył
spotkanie z Prezydium Młodzieżowej Rady Miejskiej  w Łodzi;  Julią
Teodorczyk oraz Kornelią Iwoną Jasiuk. Wiceprzewodniczący Mateusz
Sorbjan uczestniczył  również  w Narodowym Dniu Pamięci  Polaków
ratujących Żydów. 

c. Przewodniczących Komisji;
 Komisji Edukacji i Nadzoru nad Oświatą

Wiceprzewodniczący Komisji Czarek Lasota poinformował o jednym
posiedzeniu  komisji.  Poinformował  również  o  organizowaniu  przez
Komisję  Edukacji  i  Nadzoru nad Oświatą  wraz z Komisją  Promocji
Konkursu  o  Samorządzie  Terytorialnym.  Odniósł  się  również  do
obecnych wydarzeń – strajku nauczycieli, nie przedstawiając swojego
stanowiska.  

 Komisji Kultury
Przewodniczący Komisji Mateusz Słowiański poinformował o jednym
posiedzeniu komisji,  które nie mogło dojść do skutku ze względu na
brak kworum. 

 Komisji Sportu i Rekreacji
Przewodniczący  Komisji  Leonard  Kalamat  poinformował  o  jednym
posiedzeniu komisji,  które nie mogło dojść do skutku ze względu na
brak  kworum.  Nawiązał  również  do  pomysłu  opierającego  się  o
darmowe wejściówki na siłownię dla młodzieży. 

 Komisji Zdrowia
Przewodniczący  Komisji  Antoni  Basiński,  poinformował  o  dwóch
posiedzeniach komisji, które nie mogły dojść do skutku ze względu na
brak  kworum.  Poinformował  również,  że  podjął  pierwsze  kroki  w
sprawie organizacji forum pierwszej pomocy. 



 Komisji Etyki i Spraw Radnych.
Wiceprzewodniczący Komisji Adam Jeżyński, poinformował o braku
spotkania komisji, ze względu na ważne egzaminy i inne działalności. 

 Komisji Promocji
Przewodniczący  Stanisław  Roszczyk  poinformował  o  jednym
posiedzeniu  komisji.  Wspomniał  również  o  spotkaniu  z  Radnym
Adamem  Jeżyńskim  oraz  Panią  Anetą  Rabendą  które  dotyczyło
organizacji Młodzieżowych Dni Europejskości w Manufakturze. Odbył
również  spotkanie  z  innymi  Młodzieżowymi  Radami  podczas
Kongresu Młodzieżowych Rad.

 Komisji Transportu
Damian Milczarek poinformował o jednym posiedzeniu komisji.

6. Przemówienie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łodzi Marcina 
Gołaszewskiego.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Łodzi  prosił  o  nieangażowanie  Młodzieżowej  Rady
Miejskiej  w  Łodzi  w  sprawy  polityczne  oraz  apelował  o  nie  wykorzystywanie  jej
instrumentalnie  do celów własnych. Pan Przewodniczący Rady Miejskiej  w Łodzi Marcin
Gołaszewski złożył również życzenia świąteczne Radnym Młodzieżowej Rady Miejskiej w
Łodzi. 

7. Zabranie głosu przez Przewodniczącą Młodzieżowej Rady Miejskiej 
w Łodzi.

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miejskiej apelowała o usprawiedliwienia nieobecności z

poprzednich  sesji  oraz  prosiła  o  większe  zainteresowanie  Młodzieżową  Radą  Miejską.

Przypominała również o możliwości posiedzeń komisji podczas zajęć lekcyjnych. 

8. Wybory do Komisji Skrutacyjnej. 

Zgłosili się Radna Anna Jurek, Radny Patryk Kaczmarek oraz Radny Tomasz Wegner.

Przewodnicząca  Kornelia  Iwona  Jasiuk  poddała  pod  głosowanie  powyższe
kandydatury.
Wyniki głosowania: 23 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

9. Wybory na Wiceprzewodniczącego Młodzieżowej Rady Miejskiej w 
Łodzi.



Zgłoszona została kandydatura Radnego Leonarda Kalamata. W swojej wypowiedzi 
podkreśla on, że chciałby bardziej zaangażować się w działanie Młodzieżowej Rady 
Miejskiej w Łodzi oraz poprawić jej organizację. 

Została zgłoszona kandydatura Radnego Krystiana Gawina. Radny Gawin mówi o 
wydarzeniach których jest współorganizatorem – Młodzieżowe Dni Europejskości czy 
Rezolucja pod hasłem #StopNienawiści. Odpowiadając Wiceprzewodniczącemu 
Mateuszowi Sorbjanowi, informuje Radnych, że chce się jeszcze bardziej 
zaangażować w działanie Rady, ponieważ bardzo podoba mu się ta forma 
młodzieżowej działalności. 

Została zgłoszona kandydatura Radnego Mateusza Słowiańskiego. Kandydat na 
Wiceprzewodniczącego Mateusz Słowiański twierdzi, że najważniejsze są 3 filary – 
apolityczność, praca komisji i ich doświadczone kadry. Tym samym uważa, że 
zmobilizowałby Radnych do częstszych spotkań komisji, co miałoby swój efekt w 
postaci kolejnych ciekawych projektów czy eventów. 

Została zgłoszona kandydatura Radnego Patryka Szretera. Mówi on o tym, że chciałby 
wpłynąć na wygląd naszego miasta. Radny Patryk Szreter uważa, że utrzymywanie 
dobrych relacji to podstawa, dlatego jako Wiceprzewodniczący chciałby pomagać 
Przewodniczącym komisji w ich prowadzeniu.

Została zgłoszona kandydatura Radnego Czarka Lasoty. Kandydat na 
Wiceprzewodniczącego Czarek Lasota mówi o swoim dużym doświadczeniu w 
zarządzaniu oraz w organizowaniu eventów, które zdobył poprzez prowadzenie 
Samorządu Uczniowskiego XXXI LO w Łodzi. 

Została zgłoszona kandydatura Radnego Jakuba Krzysiaka, który wspomina o 
czynnym udziale w wolontariacie. Chciałby zaangażować Młodzieżową Radę Miejską 
w Łodzi w pracę społeczną. Zapewnia Radnych o swojej apolityczności. Wraz z 
członkami Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łodzi jest chętny wspierać akcje dobre dla
miasta. 

Prezentacja karty do głosowania przez Tomasza Wegnera. 

Przewodnicząca Kornelia Iwona Jasiuk poddała ją pod głosowanie. 
Wyniki głosowania: 23 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”

Głosowanie na Wiceprzewodniczącego Rady. 

Wyniki głosowania: 7 głosów „za” oddane na Jakuba Krzysiaka, czynią go 
Wiceprzewodniczącym Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łodzi. 

10.  Zapytania i wolne wnioski.

Przewodniczący  Komisji  Kultury  Mateusz  Słowiański  zaproponował
spopularyzowanie  wśród  Młodzieży  tematu  Rewolucji  1905  roku  oraz  poprosił  o
opinię na ten temat Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łodzi.                                            



Radny  Stanisław  Roszczyk  informuje  o  najbliższej  konferencji,  na  której  ma
możliwość przekazania informacji od pozostałych Radnych, którzy nie są w stanie być
tam obecni.  Przekazuje również dokładne informacje na temat  Młodzieżowych Dni
Europejskości organizowanych 2 maja w Manufakturze. 

Wiceprzewodniczący Jakub Krzysiak dziękuje za zaufanie oraz proponuje utworzenie
komisji lub zespołu ds. wolontariatu i akcji uczniowskich.  

11. Zamknięcie sesji.

O  godzinie  14:00,  w  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  Przewodnicząca
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łodzi Kornelia Iwona Jasiuk zamknęła obrady V sesji VII
kadencji.

Protokół sporządził Bartosz Telążka

Sekretarz Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łodzi


